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Pitanje broj 16.

Hoće li doći do povećanja cijena gasa o kojima se ovih dana uveliko 
priča?

Obrazloženje:

S obzirom da se uveliko priča o poskupljenju cijene zemnog gasa i to čak do 
30 % molim ministricu da mi da odgovr da li su te priče tačne i da li je moguće 
zaustaviti nihov rast. Isto tako me zanima koji je iznos koji Sarajevo gas duguje 
BiH gasu, kolike su plate direktora a koliko čistačica?
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